
 
REFERAT  

MØTE I ALPINKOMITEEN 

 
Tirsdag 27. november 2023 
via Teams 
 

Til stede: Jørtik Linberg, Sondre Landmark, Anne Cathrine Heggheim, Amund Gråberg, Michael 
Stormyrbakken, Morten Carolin og Ellie Lein 
 
Forfall: Tor Ødegaard 
 

 

Agenda 
 

• Søknader fra Telemark 
• Søknad Lillehammer Skiklub  
• Regnskap 2023 /Budsjett 2024 
• Aktivitetsplan 2023-24 

o Rennhelg februar – kvalikrenn/KM, ØTI og Lhmr ønsker enkeltrenn – helga 
kolliderer med Trysil 

• Handlingsplan 2023-25, tiltak Alpint 
• Eventuelt 

 
 
TELEMARK 
 

Det foreligger tre søknader fra Telemark 
 

1. Støtte til Eirik Rykhus på tur til Hintertux, kr. 13.975 
2. Arrangementsstøtte renn på Skeikampen 9-10. desember, inntil kr. 12.000 
3. Utstyrshenger, kr. 50.000 + innredning, ca. kr. 30.000, totalt kr. 80.000 

 
Telemark hadde pr. 31.12.22 en egenkapital på kr. 246.054. Påløpte kostnader pr. 31.10.23 er 
kr. 32.037. Ettersom Telemark genererer minimalt med inntekter, er det viktig å disponere 
tilgjengelig EK på en god og fornuftig måte. 
 

Telemark har slitt med rekrutteringen i mange år. Nå ser vi at det er litt på gang, med 
planlagte aktiviteter for sesongen 2023-24, spesielt gjennom ildsjelen og primus motor Eirik 
Rykhus, ØTI. Det foreligger derfor gode argumenter for hvorfor det er viktig å satse litt ekstra 
nå. Samtidig er det viktig å oppfordre Telemark til å gjøre en jobb mht. å skaffe inntekter, da 
egenkapitalen ikke varer evig.  
 

I tillegg ble tilhørigheten til Telemark diskutert. Er Alpint riktig sted, eller har de mer til felles 
med cross- og leikaktiviteten i Langrenn? Pr. nå er de for få til å ha en egen komité, og det er 
uansett noe som må tas opp på et Skikretsting. Men det er enighet i AK om at det er et ønske 
om at Telemark sin ‘plass’ i Oppland Skikrets løftes inn til diskusjon på skikretsens styremøte 
12. desember. 



Vedtak 
 
Det gis støtte til følgende: 

• Støtte til Eirik Rykhus på tur til Hintertux, kr. 10.000 
• Arrangementsstøtte renn på Skeikampen 9-10. desember, kr. 5.000 
• Utstyrshenger, kr. 50.000 + innredning, ca. kr. 30.000, totalt kr. 80.000 

 
De to første belastes regnskapet for 2023, hengeren føres på 2024. 
 

AK ser at dette gjør et stort innhogg i Telemark sin EK, og har vært skeptiske til investering i 
henger før det er klart om NSF Telemark får midler til utstyrshengere til kretser. Men vi vedtar 
støtten på bakgrunn av argumentene fra representantene for Telemark for at det er nå det 
gjelder for grenen. 
 
AC sjekker med NSF Telemark om det evt. er mulig å få refundert penger dersom deres søknad 
om telemarkhengere til kretsene gjennom Sparebankstiftelsen DNB går gjennom. 
 
 
Skille Alpint og Telemark? 
Det fremmes en sak for skikretsstyret om at Telemark ‘tas ut’ av Alpinkomiteen og at det 
opprettes et Telemark-utvalg, bestående av Anne Cathrine Heggheim Berge, Tor Ødegaard 
og Eirik Rykhus. Utvalget vil være ansvarlig for telemarkaktiviteten i skikretsen og vil være 
direkte underlagt skikretsstyret og rapportere til dem, dette inkluderer også økonomi og 
bruk av midler. Skistyret må evt. vurdere om Telemark sin plass skal løftes inn som sak på 
Skikretstinget 2025. 
 
 
 
 
SØKNAD LILLEHAMMER SKIKLUB 
Lillehammer Skiklub søker om støtte på kr. 3.000 til sin planlagte Fartssamling 17-18. 
desember. Samlingen vil da være åpen for utøvere også fra de andre klubbene i skikretsen. 
 
Samlingen vil være et bra alternativ for de som ikke ønsker å reise til Geilo for å kjøre skirenn 
den helga. 
 
 
Vedtak 
AK innvilger støtte på kr. 3.000, med forutsetning om at samlingen åpnes også for U12 
 
 
 
ØKONOMI 
 
Regnskap pr. 31.10.23 
 

• Alpint: Det mangler fortsatt noen utlegg, men det ligger an til et resultat rundt 0, som 
er litt bedre enn budsjettert (-25.000) 
 

• Telemark: Resultat pr. nå er underskudd på drøyt 32.000. Dette vil bli noe større, jf. 
vedtak om støtte over. 



 
Budsjett 2024 
Skikretstinget 2023 vedtok at Telemark og Alpint skulle slås sammen til ett prosjekt f.o.m. 
2024. Med bakgrunn i diskusjonen over vedr. Telemark, har AK valgt å lage to separate 
budsjett også for 2024. Budsjettene ble diskutert og vedtatt av AK som følger 
 

• Alpint: Det budsjetteres med et underskudd på kr. 15.000. Dette kan enkelt forsvares 
med at pengene går til aktivitet, og AK har en solid EK på drøyt 160.000. 
 

• Telemark: Det budsjetteres med et underskudd på drøye 105.000. Dette skyldes 
primært investering i utstyrshenger.  

 
Budsjettene skal godkjennes av styret på styremøtet 12. desember. 
 

 
 
AKTIVITETSPLAN 2023-24 
Vinteren 2023-24 er særdeles travel vinter med mange store renn i kretsen, både WC, EC og 
NM. Dette medfører både en stor belastning på de frivillige i kretsen, i tillegg til at mange 
helger er opptatt. Det har derfor vært krevende å sette opp en terminliste for kretsen. 
 
Renn i regi av Peer Gynt Alpin 14. januar 
… arrangeres på Gålå, ikke Fefor som opprinnelig satt opp. 
 
Rennhelg Hafjell 10-11. februar 
ØTI/LSK er satt opp med rennhelg 10-11. februar, to renn pr. dag, hvorav 1 KM og 1 kvalikrenn 
pr. dag.  ØTI og LSK ønsker kun å arrangere ett renn pr. dag. Ihht. kvalikreglene kan ikke KM 
også være kvalikrenn, hvordan løser vi det? 
 

Alternativer;  
 

1. LSK og ØTI må snakke sammen å vurdere alternativ helg.  
Ledig helg 24-25. februar er uaktuell pga. vinterferie, ikke mulig med renn i Hafejell 
Ledig helg 9-10. mars, dette blir i samme periode som WC, EC og etter hvert NM, der 
både ØTI og LSK stiller med frivillige, for stor belastning på de frivillige i mars. 
 

2. Rennhelg 10-11. februar beholdes, men det gjøres et unntak fra kvalikreglene denne 
vinteren, ved å kjøre KM som kvalikrenn, for å sikre at vi får gjennomført nok 
kvalikrenn. Viktig med god informasjon ut til klubber/utøvere. 

 
Vedtak: 
AK vedtok alt. 2.  
Informasjon om endringen og bakgrunn for vedtaket legges ut på skikretsens hjemmeside og 
i sosiale medier. 
 
Til neste år – evt. se på muligheten for andre klubber å arrangere renn i Hafjell/Kvtifjell? 

 
Fartssamling januar 2024 
Sondre jobber med fartssamling i Kvitfjell i januar, mest sannsynlig en samarbeidssamling 
sammen med HSK. Jobber med å finne en ledig helg, første pri er 6-7. januar. 



 
Rennkort? 
For de som ikke har sesongkort i Hafjell/Kvitfjell vil det være mulig å kjøpe rennkort ifbm. renn 
og samlinger. Det samme gjelder Gålå. Viktig at det legges inn informasjon om dette i 
invitasjoner. 
 
 
 
 
HANDLINGSPLAN 2023-25, TILTAK ALPINT 
 
Alpinkomiteen gikk gjennom og reviderte forslag til mål/tiltak. 
Se eget excelark. 
 
 
 
 
 
Referent ellie, 
Lillehammer, 28.11.2023 
 


